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Stawiszcze,dnia 25 lutego 2020 roku

Do Pana Wójta 
Gminy Czeremcha

I n t e r p e l a c j  a

URZĄD GMINY
Czeremcl

2020 - 02-  2  5

3t, Ó003 Ą  :
t p f _____

Proszę o udzielenie informacji mieszkańcom wsi Stawiszcze dlaczego 
Pan Wójt pominął odcinek ulicy wsi Stawiszcze biegnącej od prze
jazdu PKP(dom byłej radnej Kerdylewicz) do przejazdu PKP (dom 
Pasństwa Stańczyków) oraz alternatywna droga od domu Państwa 
Rydlów do przejazdu PKP w zakresie wykonania utwardzonej 
nawierzchni ?

U z a s a d n i e n i e  :
1. W tej sprawie była złożona interpelacja w dniu 7 grudnia 2018 roku.
2. Jest opracowana dokumentacja techniczna na przebudowę 

tej drogi gminnej (dz.nr 346 oraz dz.nr.1247) oraz przebudowę 
sięgacza (dz.nr.210).

3. Interpelacja z roku 2018 dotyczyła dokończenia infrastruktury 
utwardzenia dróg dojazdowych do nowej oczyszczalni ścieków jaka 
została wykonana na polach wsi Stawiszcze,a która służy mieszkańcom 
całej Czeremchy.

4. W tej sprawie wpłynęło wiele skarg mieszkańców wsi Stawiszcze.
5. Pismem nr.0r.0003.1.2018 z dnia 14 grudnia 2018 roku Pan Wójt 

potwierdził,że realizacja przedmiotowych zadań będzie brana 
pod uwagę przy planowaniu zadań na lata następne.

6. Było to administracyjne kłamstwo,gdyż nigdy Pan Wójt nie wystąpił 
o środki na realizację potrzeb mieszkańców wsi Stawiszcze ujętych 
jak na wstępie.

7. Droga w okresie deszczu stanowi jedną wielka kałużę i jest ważna nie 
tylko dla mieszkańców ale również dla PKP jako dojazd do torów o czym 
też informowałem Pana Wójta,że jest szansa uzyskać dofinansowanie .

Radny Gminy Czeremcha 
Mikołaj Janczuk


